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Z Á P I S N I C A 

 
zo 4.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Mošovciach 

konaného dňa 9. júna 2005 

 

 

Prítomní poslanci OZ:   podľa prezenčnej listiny 

Ďalej prítomní:       Ing. Ján Žirko, Dušan Domko, Ing. Jaroslav Tesák,  Ing. Milina   

                                 Kašubová, Danuša Lúdiková  

 

                                                          P R O G R A M  
 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola uznesení OZ 

Predkladá: Dušan Domko, hlavný kontrolór obce 

3. Organizácia Mošovského jarmoku 2005 

Predkladá: Ing. Jaroslav Tesák 

4. Ročná uzávierka za rok 2004 

Predkladá: Ing. Milina Kašubová 

5. Správy o činnosti komisií 

Predkladajú:  predsedovia všetkých  komisií OZ 

6. Informácia o predloženom projekte Renovácia a obnova miestnych komunikácií, námestia 

– rínku a chodníka 

Predkladá: Ing. Ján Žirko 

7. Rôzne informácie 

8. Diskusia 

9. Interpelácie poslancov 

10. Návrh na uznesenie a záver 

 

 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie  OZ  otvoril  a viedol  starosta  obce  Ing. Ján  Žirko. Podľa  počtu  prítomných  



poslancov vyhlásil OZ za schopné a právoplatné uznášať sa. Do návrhovej komisie boli 

zvolení poslanci Ing. Alena Reťkovská a Janka Ličková. Za overovateľa zápisnice bol 

určený Ivan Chorváth. Vedením zápisnice bola poverená Danuša Lúdiková.  

 

2. Kontrola uznesení OZ 

Kontrolu  uznesení  vykonal  Dušan  Domko, hlavný   kontrolór obce.  Príloha č. 1 

- k uzneseniu č. F/14/2004 – všetky hydranty v obci sú funkčné, je potrebné, aby obec 

písomne požiadala SVK o ich označenie a spevnenie krytov 

- k uzneseniu č. F/1/2005 – finančná komisia, komisia OaCR a ŠRZ Drienok, s. r. o. mali 

navrhnúť riešenie parkovania a vyberania poplatkov za parkovanie na kúpalisko – 

z diskusie k tomuto bodu vyplynulo, že bude uzatvorená dohoda s futbalovým oddielom 

ŠK Drienok v zmysle VZN obce Mošovce č. 5/2004.  

Kontrolu uznesení poslanci zobrali na vedomie a všetci sa stotožňujú s obsahom materiálu. 

 

3.   Organizácia Mošovského jarmoku 2005  

Obšírnu informáciu k organizovaniu Mošovského jarmoku v roku 2005 predložil vo forme 

Organizačného poriadku Ing. Jaroslav Tesák. Materiál tvorí prílohu č.2. 

Navrhol, aby sa organizačný výbor jarmoku zišiel v čo najkratšom čase. 

 

4.   Ročná uzávierka za rok 2004 

      K tomuto bodu referovala  Ing. Milina Kašubová, účtovníčka obce. Informovala 

o záverečnom účte, o rekapitulácii finančného hospodárenia, o ročnej účtovnej uzávierke. 

Bola predložená  tiež správa audítora a vyjadrenie hlavného kontrolóra obce k ročnej účtovnej 

uzávierke za rok 2004. Materiál tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice, správa audítora je založená 

pri účtovných dokladoch.   

 

5. Správa o činnosti komisií  

Za komisiu životného prostredia a výstavby hovoril jej predseda Ivan Chorváth. 

- Na svojich zasadnutiach členovia komisie prehodnocovali žiadosti o kúpu pozemkov na 

výstavbu rodinných domov. O kúpu pozemkov zatiaľ požiadali: Katarína Bočíncová 

z Martina, Martin Mikuš z Turian, Ing. Roman Dibala z Martina, Ing. Peter Červeň 

z Mošoviec, Zuzana Janecová z Mošoviec, Martin Kopecký z Mošoviec, Miroslav Fúčela 

z Turian a Igor Nagy z Martina. Všetky žiadosti sú evidované. Písomne bude odpovedané 

všetkým záujemcom. Najskôr je potrebné doriešiť vlastnícke vzťahy  s užívateľmi pozemkov, 



obyvateľmi 14 b. j. súp. číslo 462, ktorých obec zvolá a ponúkne im možnosť odkúpiť 

pozemky, ktoré využívajú ako záhradky a majú ich v nájme. 

- O kúpu pozemku v areáli ŠRZ Drienok prejavil záujem Miroslav Lukáč ml. Komisia 

nesúhlasí s predajom pozemku z toho dôvodu, že ďalšia výstavba chatiek bude realizovaná až 

po vypracovaní a schválení zastavovacej štúdie. 

 -Iljjas Ameti, prevádzkovateľ zmrzliny Dalmácia v Mošovciach, požiadal o kúpu pozemku 

v areáli ŠRZ, kde pri predajnom stánku zmrzliny chce vybudovať oddychové miesto pre deti 

aj dospelých. Komisia doporučuje dlhodobý prenájom pozemku, s čím sa stotožňuje aj  Pavol 

Hrča, konateľ spoločnosti Drienok, s. r. o. 

- Ľudmila Lvončiková požiadala o kúpu časti pozemku nachádzajúceho sa za dielňou 

a garážou na ul. Na Drienok (oproti cintorínu). Keďže uvedený pozemok patrí viacerým 

vlastníkom, komisia aj OZ doporučuje vysporiadať vlastnícke vzťahy a potom sa bude 

uvažovať o predaji. 

- Mgr. Tibor Harkabus požiadal o kúpu pozemkov v areáli školského dvora ZŠ. Komisia a OZ 

nesúhlasia s predajom. 

- Pavol Šalaga a Anna Michalcová spoločne požiadali o kúpu pozemku parc. č. 293/1. 

Komisia doporučuje pozemok predať v cene Sk 70,– /m2 

- Marián Marček požiadal o prenájom nebytových priestorov v budove požiarnej zbrojnice na 

prízemí, ktoré chce využívať na podnikanie (tlačiareň). Komisia aj poslanci OZ súhlasia 

s dlhodobým prenájom za úhradu Sk 350,– /m2 

 

Za komisiu školstva, kultúry, mládeže a telovýchovy informoval PaedDr. Svetozár Thomka, 

jej predseda. 

- Oboznámil prítomných  s obsahom listu ministra školstva SR p. Fronca, ktorý doporučuje 

doručiť do všetkých škôl v obci. 

- Komisia mala zaujať stanovisko k požiadavke FO ŠK Drienok o pomoc pri zabezpečení 

zavlažovania ihriska. Ihrisko je využívané počas celého roku na podujatia rôzneho zamerania 

pre širokú verejnosť, preto komisia doporučuje, aby bol FO ŠK Drienok zo strany obce 

poskytnutý finančný príspevok v požadovanej výške, teda Sk 28 300,– 

 

O činnosti finančnej a ekonomickej komisie informovala Elena Petrovičová, jej predsedníčka. 

Komisia sa na zasadnutiach stretávala v období vyberania daní a poplatkov, rozhodovala 

o úľavách, resp. odpustení platieb na základe odvolaní a žiadostí daňovníkov. 

V prípade, že daňovník daň neprizná, komisia navrhla postupovať podľa zákona. 



  

Za komisiu obchodu a cestného ruchu informoval Peter Lúdik.  

Komisia sa stretla spolu s členmi finančnej komisie a konateľom ŠRZ Drienok k problematike 

parkovania a vyberania poplatku za parkovanie. Zo spoločného stretnutie vyplynulo 

uznesenie. 

 

Poslanec Ing. Peter Matula oboznámil prítomných, že bola vytvorená nová stránke obce 

Mošovce na internete s adresou www mosovce.sk     

    

6. Informácia o predloženom projekte Renovácia a obnova miestnych komunikácií, 

námestia –rínku a chodníka 

Túto informáciu predniesol Ing. Ján Žirko, starosta obce. Bol vypracovaný obsiahly materiál, 

projekt na rekonštrukciu miestnych komunikácií a rekonštrukciu námestia – rínku 

v Mošovciach, ktorý bude predložený na základe výzvy na predkladanie projektov do 

Operačného programu Základná infraštruktúra, Priorita 3 Lokálna infraštruktúra a Opatrenie 

3.4 Renovácia a rozvoj obcí, Aktivita B. K tejto problematike bola vypracovaná finančná 

analýza, v ktorej sa konštatuje, že obec bude schopná zabezpečiť finančnú udržateľnosť 

projektu, t. j. bude schopná uhrádzať po ukončení realizácie projektu z vlastných zdrojov 

bežné prevádzkové náklady, náklady na prípadné opravy, údržbu. atď. Poslanci OZ 

odsúhlasili 5%-né spolufinancovanie tohto projektu.  Projekt zahŕňa Kollárovo námestie, 

chodník pozdĺž Ulice J. Kollára, dobudovanie Ulice A. Lackovej – Zory a asfaltovanie 

miestnych komunikácií Starý rad, Mládeže, SNP a Na Drienok. 

   

7.  Rôzne informácie 

Ing. Ján Žirko, starosta informoval: 

- ZUŠ predložila správu o svojej činnosti a zároveň jej riaditeľka Mgr. Zita Ličková 

predložila žiadosť o preklasifikovanie pôsobenia školy z doby určitej na neurčitú. 

- zároveň informoval, že od 1. 7. 2005 dôjde k valorizácii platov učiteľov 

- 9. júla 2005 sa v Mošovciach uskutoční Krajské kolo previerky pripravenosti 

Dobrovoľných hasičských zborov za účasti 36 družstiev 

- na oslavy 130. výročia založenia DHZ v Mošovciach boli pozvaní a účasť prisľúbili 

zástupcovia družobných obcí Kozy z Poľska a Lalić zo Srbska a Čiernej hory, s ktorými 

boli uzatvorené písomné Zmluvy o vzájomnej pomoci a spolupráci. Zmluva bola 

uzatvorená tiež s obcou Dwikozy z Poľska 



- v prvý deň konania Mošovského jarmoku v tomto roku, teda v piatok, 30. septembra 

2005, sa uskutoční prehliadka dychových súborov DYCHFEST 

- na Obecnom úrade v Mošovciach dochádza k personálnej zmene. Koordinátorku 

aktivačnej činnosti Annu Matečkovú, ktorá odchádza na materskú dovolenku, vystriedala 

1. júna 2005 Anna Karabelová 

- kolektív ZPOZ Mošovce  26. mája 2005 úspešne reprezentoval Žilinský kraj v Prešove na  

celoslovenskom festivale programov ZPOZ s názvom Čaro zrelosti  

 

Ing. Jaroslav Tesák informoval: 

- zástupcovia obce I. Chorváth, Ing. J. Tesák, I. Žila a J. Ličko sa zúčastnili v Palárikove 

seminára, ktorý bol zameraný na zber, triedenie a zneškodňovanie odpadov 

- na ul. Na Tisovec smerom do hory vznikajú divoké skládky odpadu a dochádza 

k vytekaniu septikov na voľné plochy 

   

8. Interpelácie poslancov 

V interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

9. Diskusia 

Diskusia bola vedená ku každému bodu rokovania jednotlivo. Diskusia k inej 

problematike nevznikla. 

 

10. Návrh na uznesenie, záver 

Po prerokovaní všetkých naplánovaných bodov a po predložení návrhu na uznesenie 

ukončil zasadnutie OZ Ing. Ján Žirko, starosta obce. Príloha č.4 . 

 

 

 

 

 

 

 

Ivan  Chorváth,  overovateľ   ............................................................ 

 

Danuša Lúdiková, zapisovateľka             ............................................................ 



                                                                                                                                                                                                                        

U Z N E S E N I E 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Mošovciach  

konaného dňa 9. júna 2004 

 

 

A. Berie na vedomie: 

13. správu o kontrole plnenia uznesení OZ prijatých v roku 2005 

14. informáciu o podpísaní zmlúv o spolupráci so zahraničím – Kozy, Dwikozy, Lalić 

15. informáciu starostu o predloženom projekte na rekonštrukciu miestnych komunikácií 

16. správu o činnosti ZUŠ 

17. správy o činností komisií: stavebná a ŽP, ŠKMaTv, finančná, OaCR, pre čerpanie fondov  

      z EÚ 

 

E. Schvaľuje: 

16. 5%-né spolufinancovanie projektu na rekonštrukciu miestnych komunikácií  

      a rekonštrukciu námestia – rínku v Mošovciach obcou Mošovce, ktorý bude predložený na    

      základe výzvy na predkladanie projektov do Operačného programu Základná  

      infraštruktúra, Priorita 3 Lokálna infraštruktúra a Opatrenie 3.4 Renovácia a rozvoj obcí,  

      Aktivita B.  

 17. záverečný účet obce Mošovce za rok 2004 

 18. na základe dosiahnutých výsledkov preklasifikovanie ZUŠ z doby určitej na neurčitú   

      s platnosťou od 1. 7. 2005 

19. návrh Ing. Jaroslava Tesáka na organizovanie Mošovského jarmoku 2005 

20. prenájom priestorov v budove požiarnej zbrojnice na prízemí žiadateľovi Mariánovi  

     Marčekovi k vykonávaniu podnikateľskej činnosti za cenu nájmu Sk 350,–/m2 s tým, že  

     žiadateľ si priestory na podnikanie upraví vo vlastnej réžii po predchádzajúcom súhlase  

     vlastníka budovy 

21. predaj pozemku parc. číslo 293/1 Pavlovi Šalagovi a Anne Michalcovej v cene Sk 70,–/m2  

      s tým, že na svoje náklady uhradia poplatky za ohodnotenie pozemku  a poplatky na  

      katastri  

22. poskytnúť FO ŠK Drienok dotáciu v požadovanej čiastke Sk 28 300,– určenej na 

zavlažovanie trávnika 



F.  Ukladá: 

11. pracovníkom obecného úradu písomne požiadať SVS o označenie hydrantov v obci, 

o spevnenie ich krytov a zabezpečenie ich funkčnosti   

Zodp.: v texte    termín: 30. 6. 2005 

12. vyberanie parkovného pri vstupe na kúpalisko realizovať v zmysle VZN s tým, že bude 

spísaná dohoda medzi obcou Mošovce a FO ŠK Drienok za týchto podmienok: dodržiavať 

platné VZN, osoby vyberajúce poplatok musia mať min. 18 rokov, cena parkovného bude 

za osobné auto = Sk 5,–/hod., resp. Sk 30,–/deň 

za autobus        = Sk 25,–/hod., resp. Sk 100,–/deň 

      a v prípade nedodržania ustanovení zmluvy bude táto zrušená s okamžitou platnosťou. 

      Zodp. Ing. Milina Kašubová, termín: 30. 6. 2005 

13. Ing. Jaroslavovi Tesákovi v čo najkratšom čase zvolať komisiu – organizačný štáb  
      jarmoku 
      Zodp.: Ing. Jaroslav Tesák, termín:  ihneď 

14. Ing. Jaroslavovi Tesákovi písomne oznámiť záujemcom o stavebné pozemky, že žiadosti 

sú na obecnom úrade evidované s tým, že po vyjasnení majetko-právnych vzťahov 

s užívateľmi časti pozemku a po prijatí koncepcie výstavby budú všetci záujemcovia 

vyzvaní k realizácii kúpy formou dražby, nakoľko je viac záujemcov ako je počet 

pozemkov podľa zastavovacej štúdie 

15. Ing. Jaroslavovi Tesákovi a komisii stavebnej a ŽP zvolať užívateľov pozemkov pod 14 b. 

j. č. 462 a doriešiť s nimi ďalšie užívanie, vymeranie, vlastníctvo, odkúpenie  pozemkov 

16. Ing. Jaroslavovi Tesákovi písomne upozorniť obyvateľov ul. Na Tisovec na nepovolené 

vytváranie divokých skládok odpadu a na povinnosť pravidelného vyprázdňovania 

septikov 

17. Ing. Miline Kašubovej pri vymáhaní nedoplatkov na dani z nehnuteľností postupovať 

v zmysle zákona č. 582/2004 Z. z. 

18. Ing. Miline Kašubovej pri poskytovaní zliav, resp. pri odpúšťaní poplatkov za komunálny 

odpad postupovať v zmysle  kritérií prijatých v komisii 

19. vedeniu ZŠ J. Kollára predložiť OZ písomný prehľad vykonaných prác (opravy, úpravy)  

      v budove, čo po predložení osobne skontroluje komisia v zložení: Dušan Domko, HKO,    

      Ing. Jaroslav Tesák, zamestnanec obce, zároveň člen stavebnej komisie  a poslankyňa  

      Elena Petrovičová, predsedníčka finančnej komisie 

  

 



H.  Nesúhlasí: 

1. s predajom pozemku v areáli ŠRZ Drienok Miroslavovi Lukáčovi ml. pod rekreačnú chatu 

z toho dôvodu, že ďalšia výstavba chatiek bude realizovaná až po schválení zastavovacej 

štúdie ŠRZ Drienok 

2. s predajom pozemku na parc. č. 637 o rozlohe 225 m2 v areáli ŠRZ Drienok žiadateľovi 

Iljjasovi Ameti za účelom rozšírenia ponúkaných služieb vo svojom obore (predaj 

zmrzliny) z dôvodu prípravy zastavovacej štúdie celého areálu a doporučuje riešiť 

užívanie tohto pozemku formou nájmu na 5 a viac rokov, s čím súhlasí tiež konateľ ŠRZ 

Drienok 

3. s predajom pozemku na parc. č. 616/2 o výmere 37 m2 Ľudmile Lvončikovej z toho 

dôvodu, že v súčasnosti nie je tento pozemok majetkovo vysporiadaný v rodine 

Lvončikovej. Po vyriešení dedičských vzťahov bude možné v budúcnosti uvažovať 

o predaji pozemku.  

4. s predajom pozemku na parc č. 4/2 v objekte školského dvora ZŠ J. Kollára Mgr. Tiborovi 

Harkabusovi z dôvodu, že v blízkosti pozemku sú inžinierske siete a v budúcnosti sa 

uvažuje s odstránením spojovacej chodby – pergoly – medzi ZŠ a ZUŠ, čím sa obnoví 

priechodnosť námestia a užívanie skleníka a priľahlých pozemkov doporučuje riešiť 

formou nájomnej zmluvy. 

   

   

 

 

 

 

                                            Ing. Ján  Žirko 

                          starosta obce 

 


